

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll DS#10, 2025-11-30_Klar för singering.pdf

Storlek: 181787 byte

Hashvärde SHA256:

0993ec9d0619ad22831dc23fa627a5eaa011f6e5bb3f33804add884d4a40b181

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

Johan Holst

Signed with BankID 2025-12-17 16:14 Ref: 019b2cdf-e16d-739c-9fb0-acdf371ca827

MATHIAS EKLÖF

Signed with BankID 2025-12-01 11:53 Ref: 019ad98b-5572-7bd2-9274-146cbe4b0ca3

Carin Ann-Marie Gerefalk

Signed with BankID 2025-12-01 11:45 Ref: 019ad984-50ac-7e00-9f2a-6bae97c5bb8e



Protokoll styrelsemöte DS#10, 2025-11-30, Göteborgs scoutdistrikt

Datum: 2025-11-30

Plats: Scouternas hus, Göteborg

Närvarande:

Mathias Eklöf	ME
Carin Gerefalk	CG
Jeanette Hallin	JeHa
Johan Holst	JH
Anders Dahlgren	AD
Rickard Heed	RH
Caroline Duell	CD
Freddie Damgaard	FD
Christoffer Thorsell	CT
Linnea Eriksson	LE

Anmält förhinder:

Sara Sandberg	SaSa
Hedvig Wendt	HW

1 Incheckning

Togs muntligen

2 Inledning

2.1 Mötets öppnande

ME

- 2.1.1 Val av person att jämte mötesordförande justera protokollet
Mötet beslutar att välja JH

2.1.2 Noterande om tystlåtenhet

ME

DS informeras om vår sekretessförbindelse.

2.2 Genomgång av föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll går igenom, kontrollera att beslut och actions följts upp, och läggs till handlingarna.

2.3 Fastställande av föredragningslista: Fastställes ME

2.4 Noterande av eventuella per capsulam-beslut ME

Inget att behandla

3 Ekonomi

3.1 Aktuell läge JeHa

Det har kommit in lite kostnader som är de vanliga löpande.
Jakob ska fakturera till Västgöta Södra för sista kvartalet.

3.2 Ev bidrag

Vi har fått preliminärt besked från Göteborgs stad gällande ansökan av 2026 särskilt verksamhetsbidrag.
Det finns inga fler som vi behöver söka just nu.

3.3 Budget 2026

I helhet godkändes den och det var inte så många frågor
Jeanette skrev ut tidigare budgetar i A3 och färg och den togs emot väl av delegaterna på extrastämman.

Adam från kansliet var på plats och föredrog arbetet med ansökan om verksamhetutvecklingsbidrag som vi ska mynna ut i en fältkonsulent.

4 Rapporter

4.1 Scoutbalen RH

Det gick väldigt bra med utförandet de fick ta en extra vända för att säkra att de inte blev för många deltagare kontra maxantal på lokalen de hade hyrt.

4.2 RUT RH

Det ska genomföras ett pepparkaksbak och de har bokat Elyseum för detta.
Söndag den 14 december.
De har blivit flera nya i Roverutskottet.

De är i fullgång med att planera för Innebandynatta i Landala Sporthall.
Nu när RH lämnar behöver helst 2 andra, minst en i DS ta över ansvaret för RUT framåt.

4.3 Kansli

Våra kanslist har fått sina nya löner meddelade. ME

4.4 Jamboree 2026

Alla

Det gäller att få till en arbetsgrupp som kan vara med och stötta kring busstransporter. Något vi velat ta upp på vår ordinarie stämma samt extra stämman men tiden har inte funnits för det. Jan Månsson med flera personer i Landvetter Scoutkår har uttryckt intresse att göra detta. JH tittar på kårsamarbetet. JeHa som kassör tar ett helhetsgrepp för busstransporterna. Men ovan kan förhoppningsvis ta den största delen av arbetet. Materialtransport? Där tänker vi samma. Priset var föra gången per rumpa eller pall. Vi behöver få ut informationen till våra kårer första halvan av januari.

4.5 Kragenäs

JeHa, CT, ME

Vi hade ett möte med dem inför extrastämman gällande budgeten. Det kommer hållas ett möte nu i december som det kommer kallas till inom kort. Det syftar till att fortsätta dialogen hur vårt samarbete ska utvecklas framåt. Nu är visionen godkänd av stämman, det kommer hållas ett möte ikväll för trepartssamverkans parter Ds, Stiftelsen samt Kragenäsrådet där en diskussion kring hur man ska arbeta vidare med budget och VP. Det kommer behövas mycket arbete kring hur vi ska arbeta med detta i samverkan framåt.

4.6 Mandalaymötet

Alla

De har haft arbetsdag med invintring av båten. De har en diskussion kring om de kan hyra ett annat förråd. Det har kommit ett nytt förslag på hyresavtal för vår båtplats. Där i finns en krav på att vår båt ska lyftas för en skrovbesiktning var tredje år. De trycker på om attestkedjan: De önskar få ut utfallet för deras budget, vi kommer skicka detta till dem. En dialog har hållits om hur vi i DS eventuellt ska kunna sponsra med utbildning i form av Kustskepparen. Det kommer inte vara aktuellt utan motkrav på individen i så fall. Men man kanske skulle kunna se över möjligheterna och formen i så fall framåt.

4.7 Scouternas Hus

ME

Trappan för att säkra utrymningslösning från Spåraren är nu fixad. Diskussion kring huset, nuvarande förutsättningar och stiftelsens plan framåt. Man ska under nästa år börja ta tag i huset både in och utvändigt samt ta tag i gräsmattan.

5 Paus 15 min

6 Föranmälda beslutspunkter

6.1 Val till stiftelsen: Vi beslutar välja

Ordförande (1 år)
Magnus Klingnäs

Ledamot (2 år, 2026-2027)
Annika Karlsson
Katja Häggmalm
Cecila Dannborg Wilson

Ersättare (1 år)
Johan Gustavsson
En vakant plats

Redan valda 2025-2026
Johan Norrfjärd
Håkan Stoltz
Ulf Klingnäs

7 Nytt och diskussionspunkter

7.1 Genomgång av verksamhetsplanen 2025

Utvädering av årets verksamhetsplan:

Vi går igenom och stämmer av utfallet för årets verksamhetsplan det mesta är genomfört, några punkter är på började och behövs fortsättas arbetat med under verksamhetsåret 2026.

Verksamhetsplan 2026 behöver vi titta på ytterligare tillsammans i januari samt ta fram ett uppdaterat årshjul.

7.2 Val Kragenäsrådet?

Vi i DS mejlar ut till hela distriktet att nu är det dags att nominera till Kragenäsrådet. Om nya önskar engagera sig eller redan etablerade rådsmedlemmar önskar omväljas.

7.3 Val Mandalayrådet

Efterfrågar reviderad budget efter stämman.

Vi i DS mejlar ut till hela distriktet att nu är det dags att nominera till Mandalayrådet. Om nya önskar engagera sig eller redan etablerade rådsmedlemmar önskar omväljas.

8 Gå igenom Planner – Punkten utgår

9 Avslutning

9.1 Genomgång av pågående-listan och övrigt kommande
Punkten utgår

ME

9.2 Kommande möte

ME

- Konstituerande möte + arbetsmöte bokat till: 2026-01-07
- Nästa styrelsemöte 26#1 – 2026-01-19, från klockan 18.00 – 21.00

9.3 Reflektion/utchecking - Utgår

Alla

9.4 Mötet avslutas

ME

ME tackar alla för ett bra möte och förklarar det för avslutat.

10 Bilagor

10.1 Inga övriga bilagor finns.

Justeras

Mathias Eklöf

Johan Holst

Mötesordförande

Protokollsjusterare

Detta protokoll är signerat digitalt och saknar därför underskrifter. För signaturer se i stället tillhörande signaturbilaga